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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Nem érzik, hogy egy elsietett iskolanyitás egy minden 
eddiginél pusztítóbb negyedik hullámot indíthat el?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A koronavírus-járvány iszonyatos áldozatokat rótt a magyar társadalomra. Mostanra 23.000 
honfitársunkat siratja a családja.
Tízezrek veszítették el a munkájukat, százezrek megélhetése vált bizonytalanná. A költségvetési 
hiány az egekben. Persze nem mindenki érezte meg a válság hatását, és a NER luxusgépe 
szorgalmasan hordta a rendszer nagyparazitáit Dubajba meg a Maldív-szigetekre. A dolce vita nem 
állhat le. És a járvány még mindig tombol.
Ebben a helyzetben kérdéses, hogy az iskolák április 19-re tervezett újranyitása nem eredményezné-
e egy negyedik, és minden eddiginél pusztítóbb hullám berobbanását. A kommunikációs 
rendszerükben is támadt ezügyben némi zavar, mert míg Szlávik János azt mondta, hogy az első 
oltás nem ad védettséget, addig fél órával később Gulyás Gergely már azt hazudta, hogy a tanárok 
nyugodtan visszamehetnek dolgozni.
Csendben jegyzem meg, hogy egyébként a pedagógusok eddig is dolgoztak. Az iskolába is 
visszamehetnének, csak ahhoz egy dolog elengedhetetlen lett volna. 

A Jobbik és a szakszervezetek javaslata szerint előre kellett volna venni őket az oltási sorrendben. 
Mint ahogyan az egynémely szomszédos országban korábban már megtörtént. Természetesen nem 
fogadták meg a javaslatunkat. A koronavírus angol variánsa viszont sokkal gyorsabb sebességgel 
terjed, és ez már a fiatalokra is jóval veszélyesebb. Minden eddigi erőfeszítés mehet a kukába, ha 
egy meggondolatlan nyitással kockára teszik mindezt.



Kérdezem tehát, hogy hajlandóak-e átértékelni az iskolanyitásra vonatkozó elsietett 
elképzeléseiket?

Várom érdemi válaszát.
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